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Närvaro: Carolina Sartorius Studierådsordförande
Anna Lissborg Vice Studierådsordförande
Elise Eborn Studierådssekreterare, Jämlikhetsombud
Carl Nilsson Nyman Kurskommissarie, Världsmästare
Peter Seimar Funktionär inom Studierådet
Niklas Karlsson Funktionär inom Studierådet
Amelia Andersson Funktionär inom Studierådet
Josefin Karlsson Ordförande
Hampus Mauritzon
Felicia Carlsson
Elsa Schröder
Martin Gunnarsson
Elin Nilsson

§1 OFMÖ Studierådsordförande Carolina Sartorius förklarade mötet öpp-
nat kl 12:16.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordning med tillägget 10.1 Programmerings-
stugor.

§5 Föregående mötes
protokoll

Inga protokoll fanns att godkänna.

§6 Information från
Externa
Representanter

Josefin sade att det var möte med Programledningen för C på
torsdag.
Carolina sade att de, både på programledningsmötet för C och
D, borde fråga ifall suppleanter får gå på möten efter jul.
Josefin och Carolina förklarade vad Programledningarna gör.

Carolina frågade ifall det är instutitionsstyrelsemöte snart.
Carl svarade att det är nästnästa måndag.
Carolina förklarade vad instutitionsstyrelsen är.

Niklas frågade hur det blir med omtentor för de kurser som ges
för sista gången läsåret 14/15.
Carolina svarade att det ges omtentor i minst ett år till, sen får
man läsa den nya kursen istället.
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§7 Meddelanden Carolina berättade att hon hade varit på SRX-möte, där de hade
pratat om etik i utbildningen.
Niklas frågade när det kommer implementeras.
Carolina svarade att det blir tidigast nästa läsår.

Carl berättade att han hade varit på VMX-möte, där de pratat om
hur sektionerna arbetat på senaste tiden, samt att schemat för in-
ternationella nollningen är satt och att sökningen efter phaddrar
är stängd.

Josefin berättade att det är sektionstackfest den 6 december.

Carl sade att det är Speak Up days i veckan.
Carolina berättade att det är fråga rektor pub med rektorn, pro-
rektorn och den blivande rektorn ikväll, samt workshop för stu-
dieråden imorgon.
Peter frågade vilken tid.
Carolina svarade att det börjar kl 17, samt sade att LUS skriver
en önskelista till den nya rektorn, med bland annat avgiftsfri ut-
bildning. Om man kommer på något speciellt man vill ha med
går det att maila henne.

§8 Valärenden och
nomineringar

Följande personer kandiderade till Programledning C, Supple-
ant (2a) mandatperioden 2014-11-19 – 2014-06-30:

• Anna Lissborg, ims11ali.

Mötet beslöt

att välja Anna Lissborg till Programledning C, Suppleant (2a)
2014-11-19 – 2014-06-30.

Följande personer kandiderade till Funktionär inom Studierådet
mandatperioden 2014-11-19 – 2014-06-30:

• Elin Nilsson, ita10eni.

Mötet beslöt

att välja Elin Nilsson till Funktionär inom Studierådet 2014-11-
19 – 2014-06-30.

§9 Avslutade kurser Carolina sade att tentaresultaten börjar komma tillbaka, och att
kurskommisarierna ska in och censurera kommentarerna i CEQ-
enkäterna.

Endimensionell analys
Carolina frågade hur det hade gått med den första tentauppgif-
ten, som nu istället är 10 små uppgifter som man måste klara 8
av.
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Elsa sade att det hade fungerat, och att färdighetsproven på nätet
är lätta att fuska på, så det är nog bra.
Felicia sade att vissa nog hamnar i kläm.
Niklas sade att det finns andra kurser som gör likadant.
Carolina sade att det hade skett på rätt sätt, med mycket infor-
mation innan. Hon berättade även att CEQ-kallelser kommer om
1-2 veckor.

§10 Pågående kurser Introduktionskurs i kinesiska för civilingenjörer, del 2
Anna sade att kursansvarig inte är så ansvarig, och att det inte
gick att få tag på honom på två månader.

Matematisk statistik, allmän kurs
Niklas sade att föreläsningarna är svåra och att man inte förstår
vad som händer.
Carolina sade att många har svårt för ämnet, men att det ska gå
att hänga med.

Fysik
Niklas sade att föreläsningarna är jättetråkiga, det är inte svårt,
man förstår vad som händer - men det händer inget.
Josefin sade att tentan är svårare, inte svår, men det tas upp un-
dantagsfall som inte tas på föreläsningen.
Martin sade att det är viktigt att föreläsningarna håller samma
nivå som tentan.
Anna sade att föreläsaren har sina overheadbilder som han skri-
ver upp på tavlan, och sen är han färdig.
Carolina sade att det borde pratas med föreläsaren.

Funktionsprogrammering
Carl sade att det är svårt att hänga med i föreläsningarna och att
inlämningshandledningarna är svåra att förstå.
Carolina tillade att det inte finns några läshänvisningar på hem-
sidan, därför är det svårt att veta vad som kommer på tentan.
Carl sade att det är svårt att lära sig ett nytt programmerings-
språk utan övningsledare.
Peter tipsade om att göra tutorials och extentor.

Datorarkitektur
Martin berättade att labbarna skulle göras om, men de har de in-
te, och det behövs verkligen.

Matematik - System och transformer
Niklas sade att det inte var bra med CEQ på Datateknik på grund
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av få som läser kursen.
Carolina sade att det isåfall skulle slås ihop med resten i resulta-
tet.

§10.1 Programmeringsstu-
gor

Carolina frågade när den andra kontrollskrivningen i program-
meringsteknik är för ettorna.
Elsa svarade att den är den 1 december.
Carolina sade att då borde Programmeringsstugan hållas i nästa
vecka, men att det blir svårt att hinna med.
Felicia sade att intresset för en var stort.
Carolina frågade ifall man vill e vara i en datorsal.
Martin föreslog både iDét och datorsal, eftersom då kan man bli
klar med labbar samt träna på att skriva kod på papper.
Programmeringsstugan blir måndagen den 24/11 från kl 17

§11 Internationalisering Carolina sade till SRD att gå på sektionsmötet, läsa motionerna,
samt att ifall man hade några frågor, fråga världsmästaren Carl.

§11 Tackaktivitet Carolina berättade att doodlen är stängd, och att tacket blir den
3/12 kl 17, samt att man ska ha på sig ouveralle.

§13 Övrigt Niklas undrade ifall man kunde få ut maillistor på alla studenter
för informationsspridning.
Carolina tvekade, men trodde att det nog gick att be Roger maila
ut studierelaterad information fall man ville.
Peter berättade att det var etikpub nästa torsdag, om informa-
tionssäkerhet.

§14 OFMA Mötesordförande Carolina Sartorius förklarade mötet avslutat kl
13:01.

Vid protokollet

Elise Eborn
Studierådssekreterare

Justeras

Carolina Sartorius
Studierådsordförande
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